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Město Rtyně v Podkrkonoší

Hronovská 431, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší
tel.č.: 499 888 140 | e-mail: podatelna@mestortyne.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 4 Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší

konané dne 22. 2. 2023 v Malém kulturním sále, K Jídelně 635, Rtyně v Podkrkonoší od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Přítomno: Bc. Stanislav Řezníček, DiS., Albert Janko, Pavel Fišera, Petr Garček, MUDr. Jan
Hartman, prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D. (odchod v 18:34 hodin), Mgr.
Martin Mičola, Jana Sehnalová, Mgr. Antonín Stanislav, Ph.D., Karel Šafář, Bc.
Veronika Turková, Mgr. Hana Vondráčková, Martin Žďárský (příchod v 17:11
hodin)

Omluveni: Mgr. Lenka Kašparová, František Pěkný
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Stanislav Řezníček, DiS.
Zapisovatel*: Ing. Ivana Stonjeková
Ověřovatelé zápisu: Jana Sehnalová, prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D.

Zasedání  Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší  zahájil  v  17:00 starosta města přivítáním přítomných
občanů a členů zastupitelstva. Konstatoval, že je přítomno 12 zastupitelů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Starosta dále uvedl, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění.
Informoval, že zápis z minulého jednání zastupitelstva byl řádně ověřen a podepsán a nikdo ze zastupitelů k
němu neměl námitky. V souladu s jednacím řádem zastupitelstva jmenoval návrhovou komisi,  ověřovatele
zápisu a zapisovatele.

Návrhová komise: Pavel Fišera, prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D., Mgr. Martin Mičola

1. Schválení programu jednání

Starosta města představil  zveřejněný program jednání zastupitelstva a dotázal se na připomínky k návrhu
programu.

Karel  Šafář požádal,  aby se zasedání zastupitelstva města konala od 18 hodin. Starosta tento čas konání
zasedání přislíbil.

Poté bylo hlasováno o návrhu programu tak, jak byl zaslán na pozvánce.

PROGRAM:

1. Schválení programu jednání
2. Rozpočtové opatření č. 1/2023
3. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města
4. Jednací řád zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší
5. Zpráva finančního a sportovního výboru
6. Diskuze

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje program 4. zasedání zastupitelstva města.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/1/2023 bylo schváleno.

2. Rozpočtové opatření č. 1/2023

Na jednání se dostavil Martin Žďárský.

Finanční odbor předložil k projednání návrh rozpočtového opatření č. 1/2023. Příjmy se navyšují o 161.460 Kč
(zařazení dotace na volbu prezidenta, úpravy dle skutečnosti), výdaje se navyšují rovněž o 161.460 Kč (navýšení
neinvestičního příspěvku pro ZŠ a ZUŠ na výměnu osvětlení 345 tis. Kč, investiční příspěvek pro ZŠ a ZUŠ
na pořízení kompostéru 324,5 tis. Kč, tyto zvýšené výdaje jsou pokryty odčerpáním volných prostředků z akce
kanalizace  u  Polášků  navázané na  rekonstrukci  silnice,  která  se  zřejmě nebude v  roce  2023 realizovat).
Po  provedení  rozpočtového  opatření  budou  příjmy  činit  62.596.670  Kč,  výdaje  77.971.350  Kč,  financování
se nemění a zůstává ve výši 15.374.680 Kč. Rozpočtové opatření č. 1/2023 projednala rada města na své schůzi
06.02.2023 a doporučila jej zastupitelstvu města schválit.

Martin Mičola - zastupitelé SPOLU si myslí, že rozpočtové opatření č. 1/2023 je málo ambiciózní. Domnívají se, že
vzhledem k pravděpodobně nerealizovaným akcím (kanalizace na horní Rtyni, střecha budova MěÚ), by bylo
potřeba letos zabrat na projekčních pracích. SPOLU má pocit, že se přešlapuje na místě a bylo by potřeba
rozhodnout, které akce připravovat a realizovat a které by nahradily nerealizované akce. 

Karel Šafář - kompostér v prosinci 2022 z rozpočtu vyškrtnut, nyní se objevuje znovu, i když v nižší částce. Má
dotaz, kde bude kompostér umístěn a jaké budou náklady na provoz.

Hana Vondráčková - vysvětlila postup při hledání možností likvidace gastroodpadu. Škola měla nabídku od firmy
z Náchoda za částku 25.000 Kč za měsíc. Kompostér bude umístěn v prostorách školní jídelny, provozní náklady
budou 4.700 Kč za měsíc, produkt z kompostéru bude možné využít pro hnojení rostlin atd.

Doplňující informace k potřebě nákupu kompostéru podali také starosta a místostarosta. 

Starosta uvedl informace k rekonstrukci střechy na budově MěÚ. Objevily se problémy spojené s rekonstrukcí
střechy (rozpad podkroví, příp. dalšího patra), řeší se další postup. Uvedl, kde všude se objevují ve městě
problémy, které budou vyžadovat finanční prostředky. Doplnil jej i místostarosta.

Martin Mičola - zastupitelé SPOLU si také provedli průzkum k likvidaci gastroodpadu, došli k podobným částkám,
které zjistila škola. Myslí si, že by byla cesta, kdyby se spojili okolní starostové a likvidaci odpadu řešili společně,
cena by mohla být příznivější. Hovořil i o jednáních k vytvoření energetického managementu, dále se vyjádřil
i k rekonstrukci/výstavbě budovy MěÚ. Myslí si, že vše je v rovině úvah, je nutné se pohnout dopředu a něco
začít dělat. 

Reagoval starosta, že se koná (posudek na budovu MěÚ, vyřešit budovu staré školy atd.).

Karel  Šafář  -  škoda,  že  se  nevyužilo  nabídky  firmy DEKPROJEKT  na  zpracování  posouzení  budov  (energetické,
stavební).

Petr  Garček  uvedl,  že  je  zaměstnancem  firmy  DEKPROJEKT.  Tato  firma  neřekne,  čím  má  město  začít,  ale
posoudí,  které  investice  do  budov  přinesou  úspory.

Místostarosta uvedl, že město bude pokračovat v opatřeních k energetickým úsporám.

Petr Garček vyzval starostu, aby na místě řekl, čím a kdy město začne. 

Starosta - vše je v začátku, řeší se budova staré školy, střecha na MŠ, budova MěÚ, zateplení budovy MAKUSu,
střecha na čp. 243, bude zadáno zpracování energetického auditu, posuzují se výměny kotlů.

Karel Šafář - stále nemáme koncepci. DEKPROJEKT by zpracoval stavební posouzení budov, SPOLU navrhuje
zpracování  energetického  managementu,  energetický  audit  je  nejhorší  možné  řešení,  stále  neobdrželi
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požadované informace.

Hana Vondráčková - minulý týden proběhla pracovní schůzka zastupitelů, za SPOLU tam byl pouze pan Mičola.
Karel Šafář reagoval, že byl nemocný, a informace mají zaznít veřejně. Martin Mičola uvedl, že na pracovní
schůzce byl a intenzivně reagoval, informace ostatním zastupitelům SPOLU předal. Veronika Turková - jak je
tedy možné, že pan Šafář nemá informace ke kompostéru. Ten řekl, že chtěl získat doplňující informace.

Petr Garček uvedl, že je přesvědčen, že nikdo ze zastupitelů nedokáže určit, jakými investicemi začít, nikdo není
odborník. Na to by bylo dobré využít odborné firmy.

Jan Hartman vyzval zastupitele, aby zvážili využití profesionální nabídky a tím městu ušetřili nemalé prostředky.

Martin Mičola - dotaz k výměně osvětlení, jakým způsobem bude probíhat (škola sama, firma). Vysvětlila Hana
Vondráčková - nabídka od společnosti TELCO, realizace odbornou firmou. Vyjmenovala opatření, která ZŠ a ZUŠ
zavedla a na která mají zpracované nabídky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. Rozpočtové opatření je
přílohou č. 1 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2/2023 bylo schváleno.

3. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu města
blok 3-1

Zastupitelstvu  města  byl  předložen  přehled  žádostí  o  dotace  z  rozpočtu  města,  které  byly  v  souladu
s  vyhlášeným  dotačním  programem  na  podporu  projektů  v  roce  2023  podány  ve  stanoveném  termínu
do 17.01.2023. Žádost podalo celkem 11 subjektů (10 spolků a 1 fyzická osoba), celkový objem žádostí činí
1.133.000  Kč.  V  rozpočtu  města  na  rok  2023  je  na  podporu  těchto  projektů  vyčleněna  částka
1.000.000  Kč.  Žádosti  projednala  rada  města  na  svém  zasedání  dne  06.02.2023  a  doporučuje  schválit
zastupitelstvu města dotace pro jednotlivé subjekty v této výši:  

Žadatel Návrh dotace v Kč
Orel jednota Rtyně v Podkrkonoší 250.000
Tělovýchovná jednota Baník 335.000
Junák - český skaut, středisko Permoník 70.000
TŠ Bonifác 105.000
Tělocvičná jednota Sokol 25.000
Koletova hornická hudba 85.000
JK Nývlt Team 40.000
SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů 35.000
ZO Českého zahrádkářského svazu 10.000
Contempoprary Region 30.000
Stanislav Řezníček st. 15.000
Celkem 1.000.000

 

Martin Mičola - kontrolní skupina provedla kontrolu dotací za rok 2022. Vzhledem k tomu, že v rozpočtu jsou
volné finanční prostředky, mohly spolky na letošní rok obdržet dotace v té výši, o kterou žádali. 

Reagoval starosta, že je možné alokovanou částku v příštích letech navýšit. Přečetl, o jakou částku jednotlivé
subjekty žádaly a jaká částka dotace je doporučena ke schválení. Místostarosta uvedl, že jsou to vyšší částky,
než obdrželi v loňském roce.
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Karel Šafář - když si někdo v průběhu roku požádá, bude se muset provést rozpočtové opatření, není tam
rezerva. Je však dobře, že se činnost podporuje.

Martin Mičola - jak podpořit další žádosti, když nemáme v rozpočtu rezervu. 

Pavel Fišera - alokolovaná částka byla navýšena oproti roku 2022 o 100 tis. Kč, činnost spolků se podporovat
budou.

Petr Garček - nešťastná forma rozdělení dotací. Bylo by vhodnější mít rezervu. 

Starosta i místostarosta uvedli, že navýšení v příštím období je možné, rozhodování je těžké.

Martin Mičola uvedl, že byly nemalé komplikace při kontrole dotací vlivem nového znění smlouvy o poskytnutí
dotací. 

blok 3-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 250.000 Kč Orel jednotě
Rtyně v Podkrkonoší, Náměstí Horníků 856, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, IČO 71156755, která je určena
na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce 2023 (hala Orlovna, TŠ Ballare,
oddíl  florbalu  a  dětský  pochoďáček  Rtyňáček),  a  uzavření  příslušné  Veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí
dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 1/2023. Smlouva je přílohou
č. 2 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/3/2023 bylo schváleno.

blok 3-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 335.000 Kč Tělovýchovné
jednotě Baník Rtyně v Podkrkonoší "z.s.", Školní 826, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, IČO 00529591, která je
určena na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce 2023 (oddíl kopaná, oddíl
stolní  tenis  a  oddíl  odbíjené),   a  uzavření  příslušné  Veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí  dotace
z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 2/2023. Smlouva je přílohou č. 3 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4/2023 bylo schváleno.

blok 3-4

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  schvaluje  poskytnutí  dotace  ve  výši  70.000  Kč  Junáku  –
českému  skautu,  středisko  Permoník  Rtyně  v  Podkrkonoší,  z.  s.,  Kostelecká  369,  542  33  Rtyně
v Podkrkonoší, IČO 60153539, která je určena na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů
příjemce v  roce  2023 (materiálně  technické vybavení,  opravy,  tábor  a  aktivity),  a  uzavření  příslušné
Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší  na rok 2023, číslo
smlouvy 3/2023. Smlouva je přílohou č. 4 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/5/2023 bylo schváleno.

blok 3-5

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 105.000 Kč TŠ Bonifác,
z. s., Cesta osvobození 712, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, IČO 26638347, která je určena na pokrytí nákladů
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spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce 2023 (celoroční činnost, zájmové kroužky, energie,
voda,  plyn,  údržba,  letní  taneční  camp  a  zábavné  programy  (nejen)  pro  děti),  a  uzavření  příslušné
Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší  na rok 2023, číslo
smlouvy 4/2023. Smlouva je přílohou č. 5 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6/2023 bylo schváleno.

blok 3-6

Návrh usnesení:
Zastup i te ls tvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoš í  schvaluje  poskytnut í  dotace  ve  výš i
25.000 Kč Tělocvičné jednotě Sokol Rtyně v Podkrkonoší, Hronovská 431, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší,
IČO 60153083, která je určena na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce
2023  (pronájem  cvičebních  prostor,  zápasnický  turnaj  a  turnajové  soutěže  a  soustředění  oddílu
zápasu)  a  uzavření  příslušné  Veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  města  Rtyně
v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 5/2023. Smlouva je přílohou č. 6 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/7/2023 bylo schváleno.

blok 3-7

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  schvaluje  poskytnutí  dotace  ve  výši  85.000  Kč
Koletově hornické hudbě z.s., Sadová 850, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, IČO 71241736, která je určena
na pokrytí nákladů spojených s činností a provozem spolku v roce 2023, a uzavření příslušné Veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 6/2023.
Smlouva je přílohou č. 7 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8/2023 bylo schváleno.

blok 3-8

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 40.000 Kč JK Nývlt Teamu
z. s., Úpická 275, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, IČO 14003872, která je určena na pokrytí nákladů spojených
s  realizací  dílčích  projektů  příjemce  v  roce  2023  (mezinárodní  závody,  národní  závody  spřežení,
všestrannost,  skoky,  drezura),  a  uzavření  příslušné  Veřejnoprávní  smlouvy  o  poskytnutí  dotace
z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 7/2023. Smlouva je přílohou č. 8 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/9/2023 bylo schváleno.

blok 3-9

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 35.000 Kč SH ČMS – Sboru
dobrovolných  hasičů  Rtyně  v  Podkrkonoší,  Hronovská  186,  542  33  Rtyně  v  Podkrkonoší,
IČO 65197470, která je určena na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce
2023  (soustředění  mladých  hasičů,  sportovní  činnost  kroužku  mladých  hasičů),  a  uzavření  příslušné
Veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší  na rok 2023, číslo
smlouvy 8/2023. Smlouva je přílohou č. 9 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 4/10/2023 bylo schváleno.

blok 3-10

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  schvaluje  poskytnutí  dotace  ve  výši  10.000  Kč  Základní
organizaci Českého zahrádkářského svazu Rtyně v Podkrkonoší, Potoční 86, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší,
IČO 71220844, která je určena na pokrytí nákladů spojených s realizací dílčích projektů příjemce v roce
2023  (poznávací  tematický  výlet  a  oprava  komínu  a  střechy  na  budovách  v  majetku  ČZS  Rtyně
v Podkrkonoší), a uzavření příslušné Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Rtyně
v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 9/2023. Smlouva je přílohou č. 10 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/11/2023 bylo schváleno.

blok 3-11

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje poskytnutí dotace ve výši 30.000 Kč Contemporary
Region z.s., Na Ohradech 312, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší,  IČO 18001319, která je určena na pokrytí
nákladů spojených s činností a provozem spolku v roce 2023, a uzavření příslušné Veřejnoprávní smlouvy
o poskytnutí dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 10/2023. Smlouva je
přílohou č. 11 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/12/2023 bylo schváleno.

blok 3-12

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  schvaluje  poskytnutí  dotace  ve  výši  15.000  Kč
Stanislavu Řezníčkovi, ročník narození 1957, Hronovská 431, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší, která je určena
na  pokrytí  nákladů  spojených  s  motocrossovou  sezónou  syna  Ladislava  Řezníčka  v  roce  2023
(provoz motocyklu, náhradní díly na motocykl, startovné na závodech), a uzavření příslušné Veřejnoprávní
smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023, číslo smlouvy 11/2023.
Smlouva je přílohou č. 12 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/13/2023 bylo schváleno.

4. Jednací řád zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší
blok 4-1

Jednací řád Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší

Zastupitelstvu města byl  předložen návrh jednacího řádu zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší,  který
upravuje  a  aktualizuje  jednací  řád schválený a vydaný v  roce 2002.  Návrh jednacího řádu zastupitelstva
projednala rada města na své schůzi dne 06.02.2023 a doporučila jej zastupitelstvu města schválit.

Karel  Šafář  -  SPOLU  na  2.  zasedání  zastupitelstva  města  předložili  návrh  jednacího  řádu  zastupitelstva,
neobdrželi žádné připomínky k tomuto návrhu. Nyní je předkládán návrh, který nebyl diskutován a neobsahuje
ustanovení o pořizování zvukového a obrazového záznamu z jednání zastupitelstva. Předložený návrh není
špatný, ale má k němu 2 připomínky, a to v bodu 11- místo 5 minut dát úměrně dlouhou dobu, v bodu 14
ustanovení o max. 2 vystoupeních ke stejnému bodu programu vypustit.

Antonín Stanislav - SPOLU počítali s diskuzí nad jednacím řádem, také navrhuje upravit body 11 a 14. Navrhuje
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se sejít a návrh upravit.

Starosta navrhl body 11 a 14 upravit a jednací řád předložit na příštím jednání zastupitelstva.

Byl podán návrh na stažení programu z jednání zastupitelstva, o navrženém protinávrhu bylo hlasováno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje  stažení bodu 4 (Jednací řád Zastupitelstva města
Rtyně v Podkrkonoší) z tohoto jednání zastupitelstva města. Jednací řád bude předložen na dalším jednání
zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/14/2023 bylo schváleno.

blok 4-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší,
který je přílohou č. 13 zápisu, a zároveň ruší Jednací řád zastupitelstva města ve Rtyni v Podkrkonoší
z 19.06.2002.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Zpráva finančního a kontrolního výboru

5.1. Zpráva finančního výboru

V 18:34 hodin jednání zastupitelstva opustil prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D.

Předseda  výboru  Mgr.  Martin  Mičola  podal  zprávu  o  činnosti  finančního  výboru  za  období  říjen  2022  až  únor
2023.

Složení  finančního  výboru:  Martin  Mičola  -  předseda  a  zastupitel,  Petra  Hájková  -  člen,   Karel  Šafář  -  člen
a  zastupitel.
V období od poslední zprávy o činnosti finančního výboru, která byla předložena zastupitelstvu na jeho zasedání
v  červnu  2022,  se  konalo  jedno  zasedání  finančního  výboru  ještě  v  minulém  volebním  období  v  tehdejším
složení (Mičola, Žďárský, Kaněrová) formou vzdálené komunikace a dvě jednání finančního výboru v současném
volebním období.

19. září 2022 - 20. zasedání (volební období 2018 - 2022) - jednání formou vzdálené komunikace
program:
● kontrola čerpání rozpočtu za 8 měsíců roku 2022
● projednání 4. rozpočtového opatření rozpočtu města na rok 2022

19. prosince 2022 - 1. zasedání (volební období 2022 - 2026)
program:
● úvodní zasedání nově ustanoveného finančního výboru
● seznámení s úlohou, pravomocemi a jednacím řádem finančního výboru
●  seznámení  s  dokumenty  projednávanými  předchozím  finančním  výborem  v  rozpočtovém  roce  2022  a
související  s  rozpočtem  města  na  rok  2022
o výkazy FIN čerpání rozpočtu za měsíce 3, 4, 5 a 7 roku 2022
o rozpočtová opatření číslo 1 až 5 v roce 2022
● kontrola čerpání rozpočtu za 11 měsíců roku 2022
● projednání rozpočtového opatření číslo 7 rozpočtu města na rok 2022
● projednání návrhu rozpočtu na rok 2023, jeho závazné ukazatele a plánované investiční akce



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 8 / 9

● projednání návrhu hospodářské činnosti na rok 2023

20. února 2023 - 2. zasedání
host - Iva Nocarová - vedoucí finančního odboru městského úřadu a správce rozpočtu
program:
● kontrola čerpání rozpočtu za 12 měsíců roku 2022
● kontrola čerpání rozpočtu za leden 2023
● projednání rozpočtového opatření číslo 1 rozpočtu města na rok 2023
Finanční výbor:
● konstatuje, že plnění rozpočtu za rok 2022 výrazně převýšilo původně plánovanou hodnotu. Čerpání rozpočtu
v roce 2022 bylo v souvislosti s přijatými rozpočtovými opatřeními v některých položkách výrazně navýšeno,
v  jiných  naopak  nedošlo  k  plánovanému  čerpání.  Plánované  poměrně  velké  financování  ve  výši
cca 13 milionů Kč se během roku navýšilo až na cca 18 milionů Kč. Nakonec rozpočet za rok 2022 skončil téměř
vyrovnaně, s přebytkem cca 10 tisíc Kč.
● konstatuje a upozorňuje, že stále není připraven a schválen rozpočtový výhled města na období 2023 - 2025,
který se v minulých letech schvaloval vždy s rozpočtem na další rok.
● doporučuje zastupitelstvu přijmout navrhované 1. rozpočtové opatření rozpočtu města na rok 2023.

Starosta  uvedl,  že  na  střednědobém  výhledu  rozpočtu  se  pracuje  a  bude  předložen  ke  schválení
v průběhu tohoto roku.

Zastupitelstvo města vzalo zprávu finančního výboru na vědomí.

5.2. Zpráva sportovního výboru

Předseda  sportovního  výboru  pan  Petr  Garček  předložil  zprávu  sportovního  výboru  formou  prezentace  a
podrobně ji okomentoval.

Na předložené návrhy sportovišť  reagovala ředitelka ZŠ a ZUŠ Rtyně v Podkrkonoší  i  ředitelka MŠ Rtyně
v Podkrkonoší.

Na zprávu krátce reagoval starosta města, který zmínil i  další aspekty, které je třeba při přípravě nového
sportoviště brát v úvahu.

Místostarosta se zeptal vedoucího VAKu na vodovodní a kanalizační infrastrukturu, která vede pod hřištěm
Sokola. Petr Verner uvedl, že se jedná o infrastrukturu z 60. let. 

K problematice vybudování nového sportoviště byla vedena zastupiteli i občany široká diskuze. 

Zastupitelé panu Garčekovi poděkovali a zastupitelstvo města vzalo zprávu sportovního výboru na vědomí.

6. Diskuze

Antonín Stanislav informoval o rekonstrukci a modernizaci stávajících budov Domova sociální péče Tmavý Důl, o
špatném stavu přístupové komunikace, jejíž vlastnictví se řeší, dále se uvažuje o vybudování další nové budovy
pro cca 60 klientů.

Kateřina Zwiefelhoferová -  chybí jí  kroužek všestranného cvičení pro menší děti.  K tomu se přidali  i  další
občané. 

Josef Garček - v prosinci 2022 oslovil radu a zastupitelstvo s tím, jak je možné, že sdružení SPOLU nemá v radě
zastoupení,  odpověď  ho  neuspokojila  a  zklamala.  Dnes  se  přesvědčil,  že  obě  politická  uskupení  spolu
nekomunikují,  což je pro třítisícové městečko škoda, není s tím spokojen. Reagoval starosta, místostarosta
i další zastupitelé.
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Karel Šafář se připojil k poděkování sportovnímu výboru.

Antonín Stanislav vysvětlil  průběh povolebního vývoje a uvedl,  že SPOLU se snaží  najít  cestu a dělat pro
občany maximum.

Martin Mičola - vrátil se k listopadovému jednání zastupitelstva, kdy nebylo odpovězeno na to, proč nebyl zřízen
výbor  pro  životní  prostředí.  Starosta  odpověděl,  že  město  spolupracuje  s  odborem  životního  prostředí
v Trutnově.

Jan Petřík se vyjádřil k návrhům sportoviště, kde jde o letní sportoviště, v zimě není, vzhledem k vytíženosti
Orlovny, kde sportovat.

Veronika Turková - venkovní sportoviště neřešení sportování v zimě.

Martin Mičola - je potřeba ještě menší sportovní hala, to samé chybí i na kultuře, Mikšovi tady chybí, menší sálek
by byl potřeba. Problémem je i přístup ke školce.

Petr Garček - nutno informovat občany o tom, kam se peníze města investují. Odpověděl starosta, že tabulka
se připravuje a bude příští týden hotová. Dále se pan Garček zajímal o vlhkost ve staré škole. Robert Pižl
vysvětlil, jak se při řešení situace postupuje.

Martin Mičola - je potřeba vypracovat soupis investic, kde by bylo vidět, co se kdy vysoutěžilo, zrealizovalo, kolik
se zaplatilo.

Vlastimil Duch - hřiště u Vlčků - potřeba upravit povrch.

Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání ve 19:59 hodin.

 

Ověřovatelé: Jana Sehnalová   ............................................................
 

prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D.   ............................................................
 
Starosta Bc. Stanislav Řezníček, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 23. 2. 2023


